
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych 

Protokół nr 7/2025 

VII Posiedzenie w dniu 30 stycznia 2025  

Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2025 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:02 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Emilia Burska-Florczyk 

2. Jolanta Kierach 

3. Monika Morawiec-Zawada 

4. Marzena Pełka 

5. Mateusz Pełka 

6. Joanna Pryzwan 

7. Małgorzata Szymonik 

8. Waldemar Wosiński 

Goście: Inspektor Paulina Kuberska, Inspektor Dariusz Nowak, Inspektor Edyta Szymańska, 

Kierownik GOPS Grażyna Makles, podinspektor Robert Soboniak, Magdalena Majewska- 

Krysińska zastępca Dyrektora GOK, Barbara Leszczyńska księgowa GOK 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała przewodnicząca Marzena Pełka. Powitała wszystkich 

zebranych oraz przedstawiła planowany porządek obrad. Wobec braku propozycji zmian 

porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jolanta Kierach, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata Szymonik, 

Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

2. Analiza budżetu GOK za 2024 rok. 

Analizę budżetu Gminnego Ośrodka Kultury przedstawiły Panie Magdalena Majewska i 

Barbara Leszczyńska. Omówiły wszystkie wydatki i dochody Gminnego Ośrodka Kultury w 

Miedźnie.  

 

3. Analiza budżetu GOPS za 2024 rok. 



Analizę Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła inspektor Edyta Szymańska 

oraz Kierownik Grażyna Makles.  

Radna Kierach zapytała ile jest opiekunek w gminie. Kierownik Makles odpowiedziała, że 

gmina jest związana umowami z dwiema opiekunkami. Każda z osób objętych opieką ma 

wsparcie opiekunki po dwie godziny dziennie. Radni dyskutowali na temat ośrodka wsparcia 

dla osób objętych opieką. Stwierdzili, że dobra opcją byłby taki ośrodek na terenie gminy. 

Grażyna Makles dodała, że należałoby przeanalizować wszystkie za i przeciw takiego 

ośrodka. Należałoby znaleźć teren pod taki budynek lub budynek do remontu, pozyskać 

środki z dotacji również na wyposażenie. Kierownik Makles nadmieniła także, że gmina nie 

posiada środka transportu na potrzeby osób niepełnosprawnych. Gdy jest potrzebny transport 

samochód jest wypożyczany, co wiąże się z dużymi kosztami. Dodała, że gmina posiada 

samochód natomiast nie jest od przystosowany do przewożenia osób niepełnosprawnych. 

  

4. Analiza wydatków na komunikację gminną w 2024 roku. 

Analizę wydatków na komunikację gminna w 2024 roku przedstawiła inspektor Paulina 

Kuberska. Omówiła wszystkie linie komunikacyjne jakie funkcjonują w gminie |Miedźno z 

wyszczególnieniem wielkości pracy eksploatacyjnej, dopłat ze środków FRPA, oraz wkładu 

własnego. Inspektor Kuberska przypomniała, że w życie weszło zarządzenie obejmujące 

darmowy transport dla osób powyżej 70 roku życia na terenie gminy Miedźno.  

 

5. Analiza gospodarki mieszkaniowej zasobów Gminy Miedźno za 2024 rok. 

Inspektor Dariusz Nowak przedstawił analizę gospodarki mieszkaniowej za 2024 rok. 

Przedstawił liczbę mieszkań oraz omówił w jakim stanie się znajdują.  

Radna Jolanta Kierach zapytała czy ceny za wynajmowane mieszkania pozostają takie same 

jak sprzed kilku lat. Są one zbyt niskie jak na obecne czasy. Inspektor Nowak powiedział, że 

należałoby zrobić aktualizację cen, ponieważ te dotychczasowe są sprzed kilku lat. Inspektor 

dodał także, że w przygotowaniu jest projekt uchwały dotyczący wynajmu mieszkań. Nie 

obejmuje on mieszkań już wynajętych.  

 

6. Sprawy różne. 

 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub 

wspomaganych 

Grażyna Makles przedstawiła projekt uchwały sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub 

wspomaganych.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisję. 

 

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kłobuckiego 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego 

przedstawił podinspektor Robert Soboniak. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisję. 

 

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia 



Wójta Gminy Miedźno 

Radni przedyskutowali projekt uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia 

Wójta Gminy Miedźno. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 

Miedźno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Miedźno z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 przedstawiła Sekretarz Anna Kuras. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisję. 

 

e) zaopiniowanie wniosku w sprawie zamiany nieruchomości stanowiącej mienie Gminy 

Miedźno na nieruchomość stanowiącą własność Wspólnoty Gruntowej Wsi Ostrowy 

Wniosek przedstawił Dariusz Nowak. Po przeanalizowaniu radni odrzucili wniosek. Uznali, 

że korzystniejsza dla gminy będzie zamiana z inną nieruchomością którą opisali w nowym 

złożonym wniosku.  

Złożyli nowy wniosek pod nazwą: 

zamiana nieruchomości gminnej z nieruchomością Wspólnoty Gruntowej Wsi Ostrowy po 

północnej stronie zbiornika Ostrowy w taki sposób aby działki położone przy koronie 

zbiornika przeszły na własność Gminy Miedźno a działki położone bliżej zabudowy Wsi 

Ostrowy przeszły na własność Wspólnoty.  

Nowy wniosek został zaopiniowany pozytywnie przez komisję.  

 

f) zaopiniowanie wniosku w sprawie pozyskania w drodze darowizny nieruchomości 

gruntowej 

wniosek w sprawie pozyskania w drodze darowizny nieruchomości gruntowej przedstawił 

Dariusz Nowak. Wniosek został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Marzena Pełka podziękowała za obecność i zakończyła posiedzenie komisji.  

 

 

  

Przewodnicząca Komisji  

Marzena Pełka 

 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


